
 

 
 
 

14. Beslut om medlemsmöte 2021 

Kansliet förslår följande: 

 Att styrgruppen arrangerar ett medlemsmöte den 18 november 

 Att syftet med mötet är att öka medlemsvården och främja medlemmarnas känsla för sitt eget 

nätverk. 

 Att målen med träffen är: 

1. 75% av befintliga organisationer och myndigheter i nätverket ska finnas representerade 

på mötet. 

2. Minst fem potentiell nya och för våra mål viktiga organisationer och myndigheter ska 

delta med representanter. 

3. Deltagarna får en ökad kunskap om sitt nätverk genom att styrgruppen redovisar vad 

som kom fram i intressentdialogen 2020 och hur det omsatts i Aktivitetsplanen 2021-

2022 

4. Deltagarna i synnerhet får en tydlig bild av hur de kan initiera och driva utmaningsstyrda 

nätverksprocesser  

5. Deltagarna i synnerhet fått utrymme för att dela tips med varandra om hur de kan hjälpas 

åt att sprida information om kunskaper som samlas och utvecklas i nätverket 

 Att inbjudan till medlemsmötet skickas till: 

 Kontaktpersonerna hos våra medlemmar,  

 de som är aktiva i grupper och de som bidrog i intressentdialogens fokusgrupper samt  

 kommunikatörer hos organisationer och myndigheter i nätverket. 

Kansliet föreslår också att styrgruppen hjälper till med att utveckla formerna för ökad medlemsvård och 

medlemsmobilisering och vill gärna ha inspel om det under styrgruppsmötet den 23 februari.  

Bakgrund och motiv  

Av intressentdialogen kan vi konstatera att: 

 Kunskapen bland medlemmarna om vad de kan använda sitt nätverk till måste öka 

 Medlemmar efterlyser mer inflytande i sitt nätverk 

 Flera medlemmar vill använda nätverket som en kompetenspool för att öka det ömsesidiga 

lärandet och samarbeten 

 Betydligt fler måste hjälpa till med att sprida de kunskaper som utvecklas gemensamt inom 

nätverket 

Därför har kansliet avdelat tid för mer genomtänkt medlemsvård och systematisk medlemsmobilisering. 

Medlemsmötet blir ett led i det arbetet men det behövs fler insatser. Kansliet behöver hjälp av er 

styrgruppsledamöter att utveckla formerna för ökad medlemsvård och medlemsmobilisering. Under 

styrgruppsmötet vill vi därför få era medskick om hur vi tillsammans kan jobba vidare med dessa frågor. 

Vi hoppas även att vi kan identifiera en arbetsgrupp som kan arbeta vidare med medlemsvård och höstens 

medlemsträff.  


